P.O. Box, 967, Fujikirah, United Arah Emiketes [6]: +971 (0) 9.222-6055 | Fax +071 (0) 9.222-6854 | recuption/recurrence/mod [Avanagement of the

Ref No: OOEHS/Cir/11/2021-22

September 6, 2021

## <u>Circular to Parents: R1 to S5 – IGCSE Parent Orientation Session 2021 – 22</u>

Dear Parent,

Greetings!!!!

"Coming together is a beginning; keeping together is progress; working together is success." - Henry Ford

We are pleased to invite you to the IGCSE Parent Orientation Program (R1 to S5) on Thursday, 9 September 2021. **The sessions will be conducted online**. Timings: 4:15 PM to 6:00 PM.

Sr. No	Time	Program Schedule
1	4:15 PM to 4:25 PM	Parents to join their respective
		Class teams (MS Teams)
2	4:30 PM to 4:40 PM	Introduction, Principal's
		Address and Guidelines
3	4:40 PM to 4:45 PM	Parents to rejoin their
		respective Class teams
4	4:45 PM to 5:30 PM	Parent Orientation Grade wise
5	5:30 PM to 6:00 PM	Open Discussion & Closure

Parents are requested to log in to MS Teams with their ward's ID at 4:15 pm.

The welcome address meeting link will be shared on MS teams by the class teacher. After the welcome address, parents are requested to rejoin MS Teams with their ward's ID to continue the Parent Orientation Program. The class teachers will share the Parent Orientation team names shortly

Your benevolent presence for the Parent Orientation Program will be highly appreciated.

Thank you for your support and cooperation!

يسعدنا دعوتك إلى اجتماع اولياء الامور للنظام البريطاني للطلبة من الصف روضة اولى وحتى الصف الحادي عشر يوم الخميس 9 سبتمبر 2021. ستُعقد الاجتماع عبر الإنترنت. في المواعيد التالية من الساعه 4:15 عصراً إلى 6:00 مساءً.

البرنامج	توقيت	٦
ينضم الآباء إلى مجموعات الفصل	4:15 PM to 4:25 PM	1
الدراسي الخاصة بهم (MS teams)		
المقدمة, كلمة الترحيب من قبل مديرة	4:30 PM to 4:40 PM	2
المدرسة		
على أولياء الامور الانضمام إلى	4:40 PM to 4:45 PM	3
مجموعة الفصل الخاصة بهم		
اجتماع اولياء الامور على حسب	4:45 PM to 5:30 PM	4
الصفوف		
فتح مناقشة واغلاق	5:30 PM to 6:00 PM	5

يُطلب من أولياء الامور تسجيل الدخول إلى MS Teams باستخدام اسم المستخدم للطالب الخاص به في الساعة 4:15 مساءً.

سيتم ارسال رابط كلمة الترحيب على برنامج MS Teams بواسطة معلم الفصل. بعد كلمة الترحيب، يُطلب من أولياء الأمور الانضمام مرة أخرى إلى MS Teams باستخدام باستخدام اسم المستخدم للطالب الخاص به لمواصلة برنامج اجتماع أولياء الامور. سيشارك معلمو الفصل عناوين المجموعات لاجتماع اولياء الامور مع حضرتكم قريباً

نقدر لكم حضوركم للاجتماع,

شكرا لكم على دعمكم وتعاونكم!

Warm Regards,

Dr. S. Reshma Principal

